

Protokoll Styrelsemöte

2025-02-10



Närvaro	<i>Närvarande</i>	<i>Frånvarande</i>
Styrelse	Thomas Gillerfors, ordförande Ina Jarnekrantz, sekreterare Åsa Torstensson Anna Lindberg Kevin Malmros Anna Aronsson Peter Stenberg	Tomas Wallin Jürgen Bischhaus
Suppleanter	Elin Silfver Helena Ganslandt (var med sista timmen)	

§1. Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

§2. Val av mötesfunktionärer

- 2.1. [Sekreterare om ordinarie ej är närvarande](#)
Ordinarie Sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande.
- 2.2. [Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet](#)
Mötet väljer Peter Stenberg och Elin Silfver till justerare.

§3. Godkännande av Agendan

Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av tidigare möte.

§4. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll ska justeras och undertecknas samt läggas tillgängligt på Google drive och Laget.se samt arkiveras i kansliet. Gamla protokoll justeras på Google drive av de som är justerare.

Ärende efter ansvarsområden

§5. Styrning och administration

5.1. Arbetsutskottet

Inga beslut fattade.

5.2. Administration

Match för F10-11 inställd av bortalag 3h innan matchstart. Vårt tjejlag har anmält till förbundet och önskar WO. Yttrande har skickats till förbundet.

Tre incidentrapporter inlämnade och ska sättas in i krispärmen.

Ina har strukturerat om vår hemsida och hoppas att det ska bli lite enklare för medlemmar att hitta saker.

Ina ska skapa en typ av checklista på uppdrag som ges under styrelsemöte så att vi kan avrapportera att det utförs.

5.3. Marknadsföringskommittén

Inget att rapportera.

§6. Sporten

6.1. Sportkommittén

Johan Sivernäs behöver få ett riktlinjer för vad klubben önskar med sportkommittén.

Kecke ska skicka in hans gamla styrdokument för Sportkommittén.

AU ska sedan kolla över det och skicka det till Sivernäs för återkoppling.

Inför nästa säsong behöver våra lag lämna in en deras plan för nästa säsong. Vilken serie önskar de spela i och finns det rätt underlag till deras önskemål. Behöver det göras en sammanslagning eller förändring på de lag som finns idag.

Kecke ska skicka in hans underlag från förra året om önskemål inför ny säsong till AU.

AU ska sedan gå ut med info till ledare. DEADLINE: 29 mars ska lagen ha in sina önskemål till styrelsen.

6.2. Lagen; ledare, spelare

Styrelsen håller fortfarande sin linje att P2016 ska bli ett lag efter 1 mars. Med gemensamma träningar.

De kommer köra på de Svarta träningstiderna.

Ina kommer meddela Moser att om han behöver hjälp att flytta över de vita 2016 killarna till svart lag inför inbjudningar på träningar så får han meddela detta. Det måste finnas en deadline för detta så de kan bjudas in till träning.

Det vita laget kommer då bli ett P17-18 lag och ev de 2016 killar som inte känner sig redo för att spela med det andra laget.

Serieavslutning

Kecke planerar ev avslutning i Landskrona där H3 med gemensamma bussar och en partybuss till H3. Kostnaden för bussar ska täckas av spelare som köper biljetter. Även bussen som H3 ska använda ska bekostas av spelare.

Utbildningsstatus

Peter ska skicka ut en påminnelse om att gå en fortsättningsutbildning. Man ska inte gå GU igen.

Utbildningscoach RF-Sisu

Peter tar på sig uppdraget att bli utbildningscoach. RF sisu kan då betala ut ett bidrag på 10 000kr till klubben när vår utbildningscoach genomför en del arbete i samband med detta.

Ledare

Vi har ett akut behov att lösa tränarsituationen för vårt P09 lag till nästa säsong men även till vårt kommande H5 lag. HJ18 tränas idag av Pontus Luedke men han kommer inte fortsätta till nästa säsong.

Peter ska kasta ut en fråga hos tidigare kollegor på Malmö idrottsakademin.

6.3. [Ungdomsledare](#)
Inget att rapportera

6.4. [Domare](#)
Inget att rapportera

6.5. [Material, utrustning](#)

Önskemål att ha en "passer". Ev försöka låna in för att prova på.

6.6. [Anläggningar, status, taggar, utrustning etc](#)

6.6.1. [Skönadalshallen](#)

6.6.2. [Tolvåker](#)
Det är önskemål att köpa in ett mixerbord. **Kecke** kan ev kolla vad det kan kosta. Inför H2 serie så måste vi ha en speaker.

Kamera i A-hallen.

Vi har slut på inspelade tider. **Jürgen** ska köpa in nya timmar för att hinna med att spela in de sista matcherna.

6.6.3. [Nyvång](#)

6.7. [Speciella arrangemang cuper](#)

Säsongsavslutning – Mini-vm.

- Datum lördag 29 mars.

Kecke planerar lite kring upplägg. Det blir liknande upplägg som senast.

Förslag att inte ha slutspel denna gång då det blev lite för mycket tävlingsinriktat så att det blev orättvist med speltid.

Kecke skickar ut info till alla ledare om anmälan för deltagande och att hjälpa till.

Ina kollar med kommunen om att vi behöver båda hallarna 8-19.

Ingen information än kring vår ansökan om att arrangera Skånemästerskapen.

§7. **Ekonomiska verksamheter**

7.1. [Försäljningar](#)

7.1.1. [Sponsorverksamheten](#)

Inget att rapportera

7.2. [Kiosken](#)

Tidigare tjej som skulle ta över ansvaret har slutat i klubben. I dagsläget har vi ingen som har ansvar.

Jürgen kämpar på fortfarande med att köpa in det som behövs. Inget beslut hur vi ska hantera kiosken vidare.

7.3. [Evenemang](#)

7.4. [Bokföring och prognos](#)

[Övrigt](#)

Valberedning

Vi har inte fått in representanter från alla lag vem som ska ingå i valberedningen. **Ina** skickar ut till ledare och frågar vilka som ska ingå från deras lag. Just nu finns från P13 och P09.

§8. **Kommande möten**

Nästa möte 10 mars 2025 kl. 18.30.

Punkter till nästa möte

- Verksamhetsmodell. Ska läsas av alla i styrelsen då den ska godkännas på årsmötet som ske i juni.
- Nytt förslag kring skapande av avgifter
- Förslag arvodering för Høfterup IBF

§9. **Mötets avslutande**

Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat.

Protokoll Styrelsemöte
2025-02-10



Justerare, Peter Stenberg

Justerare, Elin Silfver

Sekreterare, Ina Jarnekrantz

Ordförande, Thomas Gillerfors